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Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 2. maj 2006 føl-

ger hermed – i 5 eksemplarer – socialministerens svar på spørgsmål nr. 

189 (SOU Alm. del). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 189: 

 

”Ministeren bedes oplyse årsagen til, at flere af de midler, som amterne har 

tildelt DAI, ikke er blevet brugt, hvilket eksempelvis er tilfældet i Frederiks-

borg Amt?” 

 

 

Svar: 

 

Jeg kan oplyse, at Socialministeriet ikke ligger inde med oplysninger om, 

hvordan frivillige foreninger forvalter de midler, de modtager fra kommuner 

eller amter. Generelt anses det for at være et anliggende mellem den pågæl-

dende frivillige forening og kommunen eller amtet, at midlerne anvendes 

inden for formålet.  
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